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Protokół 
z XXVI  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 20 grudnia 2012r. w godz. od 9.00 do 11.30  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 

Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
13 radnych. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i Wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 
 
Wójt –  proszę o wycofanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 

 

Radni 13 głosami „za” wycofali proponowany przez Wójta projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
 

 
Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Przyjęcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 2013 – 2018: 

a) stanowisko komisji Komunalnej i Budżetu, 

b) stanowiska pozostałych komisji stałych Rady Gminy, 

c) dyskusja, 

d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

e) głosowanie. 

7. Uchwalenie budżetu gminy na 2013 rok: 

a) stanowisko komisji Komunalnej i Budżetu, 

b) stanowiska pozostałych komisji stałych Rady Gminy, 

c) dyskusja, 

d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

e) głosowanie. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego w miejscowości Sobącz, w gminie Liniewo, 

b) uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych na 2013 rok, 
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c) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Liniewo na rok 2013, 

d) przyjęcia planów pracy Rady Gminy Liniewo, Komisji Rewizyjnej i 

pozostałych komisji stałych Rady Gminy Liniewo, 

e) ustalenia zasad dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Liniewo na 2013 r., 

f) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Liniewo, 

g)  zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo 

na lata 2012 – 2018, 

9. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zakończenie sesji. 

 

Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 

uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 

Ad. 4  

Sprawozdanie Wójta Gminy Liniewo z podjętych działań okresie między sesyjnym. 

(sprawozdanie w załączniku do protokołu) 

 
Ad. 5 Interpelacje i wnioski radnych 
 
Jerzy Bałachowski – chciałbym zgłosić niedrożność starej kanalizacji w Starym Wiecu już 

po raz kolejny jest niedrożna. 
 
Stanisław Burek – śledząc budżet na rok 2013 chciałbym aby w następnych latach dla 

sołectwa Lubieszynek Wójt zaplanował jakiś zastrzyk środków finansowych.   

 
Ad. 6 
Przyjęcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 2013 – 2018 
 
Benedykt Knitter Przewodniczący Komisji Komunalnej i Budżetu - w poniedziałek 

mieliśmy bardzo burzliwą naradę jednakże komisja jest za przyjęciem Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 2013 – 2018. 

 

Pozostałe Komisje Rady Gminy również pozytywnie ustosunkowały się do 

projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Skarbnik przedstawiła autopoprawki do uchwały  wynikające z opinii RIO 
 

Skarbnik –  wiem,  że może nie wszyscy są zadowoleni bo nie w każdej wsi będzie się coś 

działo w 2013 roku ale plany mamy bardzo ambitne.  Zadłużenie Gminy na chwilę obecną 

wynosi około 26%. Gmina ma słabe wykonanie dochodów majątkowych działki do 

sprzedaży posiadamy, ale nie będziemy sprzedawać ich za bezcen. W Iłownicy będzie 

budowana świetlica wiejska natomiast stary budynek będzie przeznaczony do sprzedaży, 

Przedsięwzięcia, jakie będziemy realizować to kontynuacja rozbudowy Domu 
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Samopomocy w Lubieszynie, kanalizacja Wysin - Płachty , jak już wspomniałam budowa 

świetlicy w Iłownicy, inwestycje, które są jeszcze planowane to budowa chodników, 

budowa skate parku przy Zespole Szkół Oświatowych w Liniewie, termomodernizacja 

budynku Urzędu Gminy. Na rok 2013 nie planujemy zaciągać kredytów poza pożyczkami 

na preferencyjnych warunkach.  

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 
wieloletniej prognozy finansowej gminy Liniewo na lata 2013-2018. 

(uchwala w załączeniu do protokołu) 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 

(przybycie radnego) 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
Ad. 7  

Uchwalenie Budżetu Gminy na 2013 rok. 
 
Skarbnik przedstawiła autopoprawki do uchwały wynikające z otrzymanej opinii 
RIO 

 
Benedykt Knitter – Przewodniczący Komisji Komunalnej i Budżetu – po zapoznaniu 

się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej komisja nie widzi zagrożenia. Projekt 

Budżetu na rok 2013 jest ambitny a zarazem rozwojowy. Komisja jest pełna obaw czy Wójt 

podoła tak ambitnym planom ale jesteśmy pełni nadziei więc stanowisko komisji jesteśmy  

za przyjęciem projektu Budżetu Gminy na rok 2013. 

 

Jerzy Bałachowski – Przewodniczący Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska – komisja 

rolna przychyla się i  jest za przyjęciem budżetu na rok 2013. 

 

Grzegorz Michnowski – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 
Opieki Społecznej – komisja jest za przyjęciem budżetu na rok 2013. 

 

Tadeusz Borkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – komisja jest w całości za 

przyjęciem budżetu na rok 2013. 
 

Stanisław Burek – bardzo proszę o wyjaśnienie niejasności dotyczących, 

termomodernizacji budynku Urzędu Gminy, budowy świetlicy wiejskiej w Iłownicy, budowy 

placu zabaw przy szkole. 
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Skarbnik – dział 750 termomodernizacja budynku Urzędu Gminy koszt zadanej inwestycji 

114tyś zł., chcemy ocieplić budynek sami też Państwo o to wnioskowaliście inwestycja 

podzielona jest na dwa lata pierwszy etap w 2013 roku,  drugi w 2014roku. § 6060 zakupy 

inwestycyjne w Urzędzie Gminy w dziale 801 wydatki inwestycyjne to kwota 250.000zł 

uwzględniony został remont dachu w Zespole Oświatowym w Garczynie na kwotę 60.000zł. 

budowa placu zabaw przy Zespole Oświatowym w Liniewie na kwotę 160.000zł jest to 

projekt  rządowy Radosna Szkoła spodziewamy się że otrzymamy 50% środków to jest  

80.000zł.W dziale 921 planowana jest budowa świetlicy w Iłownicy § 6057 to środki jakie 

spodziewamy się otrzymać natomiast § 6059 to środki pochodzące z budżetu Gminy 

wartość zadania 420.000zł . Budowa placów zabaw to 300tyś zł  §  z końcówką 9 będą to 

środki pochodzące z budżetu Gminy złożyliśmy wniosek o dofinansowanie, projekt 

dofinansowania nie przeszedł, Wójt będzie realizował inwestycje z własnych środków. 
 

Wójt – oświadczam, że sami tego nie wykonamy musimy się wzajemnie wspierać, razem 

działać zastanawiać się wspólnie nad rozwiązaniami musimy mieć wzajemne wsparcie a 

podstawą jest zaufanie. Wykonamy to, co będziemy w stanie wykonać najlepiej pewne 

rzeczy mogą nam się nie udać z przyczyn nie zależnych od nas, idziemy  zawsze do przodu 

trzeba było 10lat pracować na to, aby spokojnie spać, uczciwa i solidna praca. Stawiam na 

stabilny rozwój budżet jest bardzo ambitny, ale wspólnie na pewno nam się uda. Nie 

zreformowaliśmy oświaty a mogliśmy, nie dokonaliśmy reorganizacji nie było redukcji 

etatów. Musieliśmy zapanować nad sytuacją, która nas zaskoczyła. Mamy zaplanowane 

dużo zadań będziemy szukać wsparcia brakuje środków, dlatego też pewne inwestycje 

zostały rozłożone w czasie. Planowane budowy placów zabaw będą rozłożone w czasie na 

lata 2013-2014 całość inwestycji planowana jest na kwotę 600tyś w planie na rok 2013 

zostało ujęte 300tyś zł w pierwszej kolejności będą wykonane place zabaw w Liniewie, 

Orlu, Garczynie. Natomiast w mniejszych sołectwach będą wykonane w 2014 roku na 

realizację których będziemy musieli zaplanować następne 300tyś zł. Dlatego też bardzo 

proszę o wsparcie, aby Gmina mogła się solidnie rozwijać  

 

Radni nie wnieśli więcej uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Liniewo na rok 2013. 
(uchwala w załączeniu do protokołu) 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 
 
Ad. 8  

Podjęcie uchwał w sprawach:   
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a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego w miejscowości Sobącz, w gminie Liniewo,  

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest 
za podjęciem uchwały. 
 
Radni 12 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 

(dwóch radnych nieobecnych podczas głosowania) 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

b) uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych na 2013 rok,  

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest 
za podjęciem uchwały. 
 
Radni 12 głosami „za” przy  1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”  przyjęli 

uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

c) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Liniewo 

na rok 2013, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest 
za podjęciem uchwały. 
 
Radni 12 głosami „za” przy 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”  przyjęli 
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uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

d) przyjęcia planów pracy Rady Gminy Liniewo, Komisji Rewizyjnej i pozostałych 

komisji stałych Rady Gminy Liniewo, 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do    
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest 
za podjęciem uchwały. 

 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

e) ustalenia zasad dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Liniewo na 2013 r., 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 

za podjęciem uchwały. 
 
Radni 13 głosami „za” przy 1”przeciw” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

 

f) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Liniewo, 
 

Jerzy Bałachowski – pytanie mam do paragrafu 6.  
 

Krystian Breski – chodzi tutaj o zwartą zabudowę wielorodzinną to bloki, szkoły 

nie rozbudowujemy zapisów ustawy tylko to co nam narzuca ustawa. 

  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
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Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 
za podjęciem uchwały. 

 
Radni 9 głosami „za”, 1 „przeciw”, 4 „wstrzymujące” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

g) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na 

lata 2012 – 2018, 
 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 

za podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”, przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

Ad. 9 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 

Krystian Breski – niedrożność starej kanalizacji dzisiaj będzie pan Mielewczyk więc 

zgłoszę mu to osobiście. 
 

Wójt – plac zabaw Lubieszynek budżet na rok 2013 jest już zamknięty, w  2014r będą 

przewidziane środki jak wykonywać jakieś inwestycje to porządnie. 

 

Ad.7 
Wolne głosy i wnioski 
 

Wiesław Szarmach – chciałbym podziękować radnym, sołtysom, Wójtowi, Pani Skarbnik, 

Panu Sekretarzowi, jak widać można w małej gminie budować drogi asfaltowe, 

kanalizacje, wodociągi. Dziękuję za wspieranie mnie pracownikom Urzędu Gminy, 

wszystkim życzę dużo szczęścia i miłości w rodzinie. 
 

Brunon Kupper – budżet został co prawda uchwalony jednak chciałbym prosić o wiatę 

dla dzieci które czekają na autobus aby mogły się schronić, aby zrealizować to nie trzeba 

wielkich kombinacji. 
 

Józef Moritz – bardzo dziękuję za współpracę i za wszystko to co dało się zrobić. 
 

Skarbnik – ja chciałabym podziękować za mijający rok dziękuję za zrozumienie  

i wsparcie, aby nam plany budżetowe udało się zrealizować. 
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Marek Kiedrowicz – chciałbym podziękować w imieniu wszystkich dyrektorów za 

przychylność aby szkoły mogły się rozwijać, dziękuję za współpracę i inwestycje w nasze 

dzieci. 

  

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11.30 
  

  Protokołowała                                                                            Zatwierdzam 
                                                                                                                                                  
  Jolanta Flis                                                                           Wiesław Szarmach 
                                                                                               Przewodniczący Rady Gminy  
 


